
 
 

Vuosikokous 2015 

 

Aika: 5.7.2015 klo 13 

Paikka: Teea Markkulan mökki, Romo 

Osallistujat: Kirsi Pitkäranta, Petri Pitkäranta, Ritva Markkula, Outi Luoma, Harri Luoma, Kari Oksala, 

Risto Hietamäki, Teea Markkula, Aimo Kainiemi, Seija Sulanto, Matti Nilsson, Jari Hokka, Pauli Sumanen, 

Sanna Henttonen, Aimo Salonen (yhteensä 16), yhden nimikirjoituksesta en saa selvää (istui Seijan ja 

Sannan pöydässä) 

 

 

Asialista: 

 

1. Kokouksen avaus 

 

Hallituksen puheenjohtaja Kirsi Pitkäranta avasi kokouksen. 

 

2. Valitaan kokouksen puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja tarvittaessa kaksi 

ääntenlaskijaa 

 

Pauli Sumanen valittiin puheenjohtajaksi. Sihteeriksi valittiin Seija Sulanto. 

Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Petri Pitkäranta ja Jari Hokka, jotka toimivat tarvittaessa 

ääntenlaskijoina. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen esityslista 

 

Esityslista hyväksyttiin. 

 

5. Esitetään tilinpäätös, vuosikertomus ja tilintarkastajien lausunto 

 

Aimo Kainiemi esitteli tilinpäätöksen vuodelta 2014:  

 

Jäsenmaksut 825 € ja Kuutamotanssien tuotto n. 700 €. Kuluja on tullut lähinnä 

vesinäytteistä noin 600 €. Bruttotulot n. 2500 €, menot n.2300 €. 

Varoja on tällä hetkellä noin 5700 €. Yhdistyksen omaisuus:  

Vesivirtausmittari, näkösyvyysmittari ja 6 kpl vesiviikatteita (arvo n. 850 €).  

 

Kirsi Pitkäranta esitteli toimintakertomuksen v. 2014 - 2015: 

 

1. Yhdistys järjesti elokuussa 2014 Kasiniemen Kokkopirtillä tanssit varainhankintaa varten.  

2. Yhdistyksen internet-sivujen uudistamistyötä jatkettiin (www.vesijako.fi). 

3. Säännöllistä veden kirkkauden seurantaa jatkettiin näkösyvyyden mittauslaitteen avulla. 

4. Vesinäytteet otettiin heinäkuussa Ruhansillalta, Apajaislahdelta, Vesijaon kylän laskuojalta ja  

Kurenlahdelta. 

5. Kasiniemen Mäkelänkosken säännöstelyn seurantaa jatkettiin vedenkorkeusmittauksin. 

6. Vesikasvien niittoa varten viikatteita lainattiin muutaman kerran. 

7. Hallitus on kokoontunut vuoden aikana viisi kertaa. 



 
 

 

Tilinpäätöksen ovat tarkistaneet tilintarkastajat Aimo Salonen ja Pauli Sumanen  

 

 

6. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä hallitukselle ja 

muille vastuuvelvollisille 

 

Kokous päätti hyväksyä tilinpäätöksen ja myönsi vastuuvapauden vastuuvelvollisille. 

 

 

7. Vahvistetaan toimintasuunnitelma, tulo- ja menoarvio ja jäsenmaksun suuruus 

 

Kirsi Pitkäranta esitteli v. 2015 (vuosikokouksesta 2015 – vuosikokoukseen 2016) 

toimintasuunnitelman.  

 

1. Järjestetään retki Kokonsaareen su 19.7.2015. 

2. Järjestetään tanssit varainhankintaa varten la 1.8.2015. 

3. Jatkamme vesinäytteiden ottoa järven vedenlaadun seuraamiseksi. (Jäseneltä ehdotus 
näytteiden jakamisesta kahteen, bakteerinäytteet ojista ja perusvesianalyysi samoista 
kohdista samaan aikaan järvestä.) 

4. Seuraamme edelleen säännöllisesti veden kirkkautta useasta järven eri kohdasta 

näkösyvyyden mittauslaitteen avulla. 

5. Karimerkeillä merkitään pahimmat kivet. 

6. Avustetaan vesikasvien niitossa kaislaleikkurilla, pilottikokeiluna ilmainen jäsenille kesän 

2015 

7. Tutustutaan lähialueen järvien suojeluyhdistyksiin. 

 

 

Toimintasuunnitelma 2015 ja meno/tuloarvio vahvistettiin. 

 

Jäsenmaksu pidetään 15 eurona / talous.  

 

Päätettiin, että jäsenkirjeen mukana muistutus jäsenmaksusta ja tilisiirtolomake mukaan. 

 
 

8. Valitaan hallituksen puheenjohtaja ja muut jäsenet 

Puheenjohtajaksi valittiin Kirsi Pitkäranta. Hallituksen jäseniksi valittiin samat henkilöt 

kuin edellisenä vuotena eli Aimo Kainiemi, Lauri Huuskonen, Sanna Henttonen, Raimo 

Turtiainen, Jari Hokka ja Teea Markkula. 

 

 

9. Valitaan yksi tilintarkastaja ja hänelle varatilintarkastaja. 

Tilintarkastajiksi (toiminnantarkastajiksi) valittiin Pauli Sumanen ja Aimo Salonen. 

Varatilintarkastajaksi (varatoiminnantarkastajaksi) valittiin Matti Hokka. 

 

 

10. Sääntöjen muuttaminen 

Hyväksyttiin kokouksessa esitetyt sääntöjen muutokset. 

 



 
11. Käsitellään jäsenten kokouksessa esille tuomat asiat. 

 

Saostusaltaan toiminnan tehokkuus, toimiiko alin saostuskaivo, voiko yhdistys rahoittaa 

tehtävän parannuksen? 

 

Suullisenlahden umpeenkasvu huolenaiheena 

 

Kokous valtuuttaa hallituksen toimimaan Kurenlahti, Suullisenlahti, Apajaislahti ja 

Naukojan ongelmien parantamiseksi. Hallitus tekee toimintasuunnitelman. 

 

  

 
 


